
Protokół  posiedzenia Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i 
Rynku Pracy 

 
Nr 2/2005  w dniu 24  stycznia 2005 r. 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz.  16.30  zakończono o godz. _____ 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Lech Pluciński     
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Teresa Walewska      
- Wiceprzewodnicząca   Komisji 

obecna 

 3. 
  

Jerzy Piasecki      
          - Sekretarz Komisji 

obecny 

4. 
 

Tadeusz Synoracki     nieobecny 

5. Mirosława Nowak  
 

obecna 

6. Andrzej Bielecki      
 

obecny 

7. Irena Wojewódzka-Kucz      
 

obecna 

8. Tomasz Kranc  
 

obecny 

9. Ryszard Cieśliński  
 

obecny 

10. Marceli Marzyński  
 

obecny 

11. Jerzy Springer  
 

obecny 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1. Tadeusz Synoracki 

2. ______________________________ 

3. ______________________________ 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
4. Ks. Dziekan. A. Rygielski – przewodniczący Stowarzyszenia im. Ks. Musolfa 
5. Radosław Kubisz – rzecznik prasowy Starostwa Powiatowego 

6. Lech Sobczak – lekarz społecznik, polityk, radny RPW poprzedniej 

kadencji 

7. ______________________________ 

8. ______________________________ 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 
 
Tematyka posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z działalnością Hospicjum oraz kontraktem na 2005 r.  
2. Analiza materiałów na sesję 

 
 

 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  

 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  

  
_________________________________________________________________  
 
_____________________________________________________________ ____ 
 
_________________________________________________________________  
 
 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
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3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Ksiądz Dziekan Kanonik A. Rygielski przewodniczący Stowarzyszenia im. Ks. 
Musolfa przedstawił zasady funkcjonowania jadłodajni, noclegowni oraz nowo 
otwartego hospicjum  przy ul. Brzozowej 23 (tel./fax 268 92 54). Od 3 stycznia br. 
na podstawie umowy podpisanej z NFZ. Stowarzyszenie zabiegało o podpisanie 
umowy na 8 łóżek hospicyjnych, 60 miejsc w domach chorych oraz powo łanie 
gabinetu – walka z bólem. W efekcie podpisano umowę na 5 łóżek oraz 35 miejsc 
w domach chorych. W 90% leczeni są chorzy terminalni a tylko w 10% można 
przyjąć do hospicjum chorych z rozpoznaniem innym niż rakowe. Hospicjum leczy 
objawowo, chory jest zdiagnozowany (ból, duszność, wymioty i odleżyny). 

Zasady przyjęcia do hospicjum: 
- skierowanie od lekarza, 
- udokumentowane rozpoznanie choroby, 
- dowód osobisty. 
Według takich samych zasad przyjmowani są chorzy do hospicjum domowego. 

Ks. A. Rygielski poinformował radnych, że w miesiącu styczniu pozyskał od 
Fundacji Batorego kwotę 35.000 zł na komputery a od fundatora prywatnego 
hospicjum uzyskało samochód osobowy PANDA.  

Radny M. Marzyński poprosił ks. Dziekana A. Rygielskiego o odpowiedź na 
pytanie: czy wcześniej było wykonywane jakiekolwiek badanie sondażowe celem 
zorientowania się na potrzeby opieki hospicyjnej na terenie powiatu 
wągrowieckiego. Badania sondażowe określiły duże zapotrzebowanie na tego 
typu usługi.  

Radny Marzyński poprosił ks. Dziekana o określenie potrzeb sprzętowych dla 
hospicjum. Podstawowe potrzeby w tym zakresie to: wózek, kozetka, nosze.  

Pani radna I. Wojewódzka-Kucz prosiła ks. Dziekana o poinformowania jak d ługo 
może chory przebywać w hospicjum. Ks. Dziekan A. Rygielski poinformował, że 
zgodnie z regulaminem chory może przebywać 1 miesiąc. 

Ksiądz Dziekan A. Rygielski poinformował radnych, że pan Jerzy Klapiszewski 
członek Stowarzyszenia im. Ks. Musolfa został wybrany  na wiceprzewodniczą-
cego Komisji Kontroli z ramienia Ministra Zdrowia w Narodowym Funduszu 
Zdrowia. 

 
Pan Radosław Kubisz  rzecznik prasowy starostwa przedstawi ł projekt akcji pt. 

Przejrzysta Polska”. Organizatorem jest Gazeta Wyborcza i Fundacja Agora, 
Fundacja Batorego, Polsko-Amerykańska Fundacja Wolności, Fundacja Rozwoju 
Demokracji Lokalnej oraz Bank Światowy.  

Celem akcji jest; 
- promowanie uczciwości i skuteczności w samorządach,  
- poprawa jakości życia publicznego, 
- pobudzanie aktywności obywatelskiej. 
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Pan Radosław Kubisz przedstawił 6 zasad dobrego rządzenia, które należy 

zrealizować w ciągu roku kalendarzowego. Powo łano grupę roboczą oraz 6 
podgrup celem realizacji programu. Do 31 stycznia  br. należy zgłosić realizację 
wybranych zagadnień.. 

Pani radna I. Wojewódzka-Kucz zwróciła uwagę na ewentualne pozyskanie 
pieniędzy unijnych aby w przyszłości uzyskać certyfikat ISO. 

Kolejną zaproszoną osobą był pan Lech Sobczak, lekarz, społecznik, polityk, 
były radny poprzedniej kadencji, który dokona ł analizy działalności poradni 
specjalistycznych na terenie powiatu wągrowieckiego. Pan L. Sobczak zwróci ł 
radnym uwagę na następujące problemy: 

- brak informacji, 
- brak jakości świadczonych usług medycznych - specjalistycznych, 
- brak wystarczającego nadzoru z NFZ, 
- brak informatora usług medycznych. 
Pan A. Bielecki Przewodniczący RPW podsumowując wypowiedź zaproszonego 

gościa zwrócił uwagę, ze jakość świadczonych usług medycznych musi być ponad 
wszystko! 

 
Przewodniczący Komisji L. Pluciński poinformował zaproszonego gościa oraz 

radnych, że w miesiącu marcu odbędzie się posiedzenie Komisji Zdrowia, na 
którym nastąpi analiza kontraktów na usługi medyczne. Jedną z osób 
zaproszonych na posiedzenie będzie dyrektor NFZ. 

Przewodniczący Komisji L. Pluciński poinformował radnych o spotkaniu w dniu 
18 stycznia br. jakie miało miejsce w Urzędzie Gminy Wapno, a które dotyczyło 
spraw Domu Pomocy Społecznej. Przewodniczący przypomniał, że w miesiącu 
lutym br. odbędzie się posiedzenie Komisji dotyczące spraw DPS w Srebrnej 
Górze. 

Przewodniczący Komisji dokonał analizy materiałów na sesję.  
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  

 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 
_______________________________________________________ __________ 
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 
1.1  Zapytania 
__________________________________________ _______________________ 
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 

 
 

5.2   Opinie 
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 
 

      5.3  Stanowiska 
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  

  
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 
 
 
5.4   Wnioski 
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  

 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
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Do protokołu dołączono: 
Program Akcji Społecznej PRZEJRZYSTA POLSKA 
______________________________________________________ ___________ 

 
_________________________________________________________________  

 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 
__________________________________________ _______________________  
 

     _________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 
_______________________________________________________ __________ 

 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________  
 
___________________________________________ ______________________ 
 

 
  ___________________________                        _______________________  

Protokołował / Protokołowała:                                    Przewodniczący Komisji 
Jerzy Piasecki Lech Pluciński 
Protokół podpisał Przewodniczący Komisji Lech Pluciński 

 


